

## RoHS 自我宣告書 (RoHS Declaration of Conformity)

### Manufacturer Products: All Innodisk EM FLASH, DRAM and EP products

- 一、 宜鼎國際股份有限公司（以下稱本公司）特此保證售予貴公司之所有產品，皆符合歐盟 2011/65/EU 及 (EU) 2015/863 關於 RoHS 之規範要求。  
Innodisk Corporation declares that all products sold to the company, are complied with European Union RoHS Directive (2011/65/EU) and (EU) 2015/863 requirement.
- 二、 本公司同意因本保證書或與本保證書相關事宜有所爭議時，雙方宜友好協商，達成協議。  
Innodisk Corporation agrees that both parties shall settle any dispute arising from or in connection with this Declaration of Conformity by friendly negotiations.
- 三、 本公司聲明我們的產品符合 RoHS 指令的附件中 7(a)、7(c)-I、6(c) 允許豁免。  
We declare, our products permitted by the following exemptions specified in the Annex of the RoHS directive.
- ※ 7(a) Lead in high melting temperature type solders (i.e. lead-based alloys containing 85% by weight or more lead).
  - ※ 7(c)-I Electrical and electronic components containing lead in a glass or ceramic other than dielectric ceramic in capacitors, e.g. piezoelectric devices, or in a glass or ceramic matrix compound.
  - ※ 6(c) Copper alloy containing up to 4% lead by weight. (This exemption applies to products that use antennas)

Name of hazardous substance	Limited of RoHS ppm (mg/kg)
鉛 (Pb)	< 1000 ppm
汞 (Hg)	< 1000 ppm
鎘 (Cd)	< 100 ppm
六價鉻 (Cr 6+)	< 1000 ppm
多溴聯苯 (PBBs)	< 1000 ppm
多溴二苯醚 (PBDEs)	< 1000 ppm
鄰苯二甲酸二(2-乙基己基)酯 (DEHP)	< 1000 ppm
鄰苯二甲酸丁酯苯甲酯 (BBP)	< 1000 ppm
鄰苯二甲酸二丁酯 (DBP)	< 1000 ppm
鄰苯二甲酸二異丁酯 (DIBP)	< 1000 ppm

宜鼎國際股份有限公司  
Innodisk Corporation

立 保 證 書 人 (Guarantor)

Company name 公司名稱： Innodisk Corporation 宜鼎國際股份有限公司

Company Representative 公司代表人： 簡川勝 簡川勝

Company Representative Title 公司代表人職稱： Chairman 董事長

Date 日期： 2023 / 06 / 14

